
مديره  هيات  عضو  شهلايى نژاد  محمدجعفر  مهندس 
در  نيوز  نساجى  با  گفتگو  در  ايران  نساجى  صنايع  انجمن 
مقايسه اين دوره از نمايشگاه ايتما با دوره پيشين آن كه در 
باسلون برگزار شده بود گفت: كيفيت برگزارى نمايشگاه بسيار 
بالا بود و تنها با نمايشگاه هانوفر قابل مقايسه بود. نمايشگاه 
با نظم بالايى برگزار شد و داراى دسترسى مناسب و امكانات 
فراوان براى غرفه داران و بازديد كنندگان بود. ضمن اينكه 
ميزان  بيشترين  قبل  ادوار  به  نسبت  نمايشگاه  از  دوره  اين 

بازديدكننده را داشت.
در  موجود  تكنولوژى  سطح  ميان  اختلاف  با  ارتباط  در  وى 
گفت:  بود  شده  ارائه  ايتما  نمايشگاه  در  كه  چه  آن  و  ايران 
بازديد  كشورهاى  تكنولوژى  رسانى  بروز  براى  نمايشگاه ها 
روز  به  ما  نساجى  صنعت  متاسفانه  مى شوند.  برگزار  كننده 
نيست و نه تنها از تكنولوژى روز دنيا بلكه از تكنولوژى ديروز 
دنيا هم جا مانده ايم. علت آن را مى توان در شرايط نا بسامان 
اقتصاد كشور و سياست گذارى هاى نادرست تصميم گيرندگان 
ما  كشور  اقتصاد  متاسفانه  اينكه  ضمن  كرد.  جستجو  كشور 

اقتصاد سياسى است.
دوران  در  گذارى  سرمايه  با  ارتباط  در  شهلايى  مهندس 
شده  قفل  ما  كشور  اقتصاد  حاضر  حال  در  گفت:  پساتحريم 

است و جداى از تحريم مشكلات خاص خود را دارد. به عنوان 
مطالبات  بانك ها  و  است  بالا  خيلى  دولت  بدهى هاى  مثال 
بالايى دارند و از آنطرف هم، هر سرمايه گذارى جديدى نياز 
به تامين منابع مالى دارد و متاسفانه هم اكنون صنايع در اين 

كشور در شرايط ركود فعاليت مى كنند. 
وى گفت ما بايد سياست و اقتصاد را از يكديگر جدا كنيم و به 
جاى آنكه اقتصاد را سياسى كنيم، سياست خود را اقتصادى 

كنيم و بدين صورت مى توانيم منابع خارجى را جذب كنيم.
در  است،  نفتى  ما  كشور  اقتصاد  كه  آنجا  از 

دبيركل  زاده-  رئيس  محمدمهدى 
از  ايران-  نساجى  صنايع  انجمن 
نساجى  تخصصى  هيئت  يك  حضور 
متشكل از 25 شركت سازنده ماشين 
آلات و تكنولوژى هاى مدرن نساجى 
ايتاليا در ماه مى سال 2016 به تهران، 

يزد، اصفهان خبر داد.
وى ضمن اعلام اين خبر افزود: طبق مذاكرات انجام شده در 
جلسه مشتركى با مسولين آچيميت ( انجمن سازندگان ماشين 
آلات نساجى ايتاليا) در حاشيه مذاكرات هيات تجارى ايتاليايى 
ضمن  مذكور  تخصصى  هيئت  است  قرار  ميلاد،  برج  در 
از  نيز  بازديدهايى  نساجى،  تخصصى  همايش  يك  برگزارى 
زاده  رييس  باشد.  داشته  كشور  نساجى  كارخانه هاى  تعدادى 
نايب رئيس اتاق بازرگانى ايران و ايتاليا كه در حاشيه برگزارى 
اين  مورد  در  مى گفت  سخن  ايتاليا  و  ايران  تجارى  همايش 
برنامه مهم اقتصادى و تجارى گفت: 380 نفر در قالب يك 
هيئت تجارى در زمينه رشته هاى مختلف صنعتى و تجارى از 
ايتاليا به ايران آمده اند و نكته جالب توجه اين كه بزرگ ترين 

هيئتى است كه تاكنون از ايتاليا به يك كشور سفر كرده اند.
به گزارش نساجى نيوز دبيركل انجمن نساجى تصريح كرد: 
در روز نخست اين همايش كه در برج ميلاد تهران برگزار 
شد، مقامات ايتاليايى، وزير صنعت،معدن و تجارت و رئيس 
كل سازمان توسعه تجارت ايران و... حضور داشتند، دو طرف 
و  تجارى  روابط  گسترش  به  نسبت  اميدوارى  ابراز  ضمن 
اقتصادى دو كشور، تفاهم نامه هاى دوجانبه منعقد نمودند، هم 
چنين بازديد از چندين واحد صنعتى در استان البرز و بازديد از 
موسسه خيريه محك در برنامه هيئت تجارى ايتاليا گنجانده 
دوجانبه  مذاكرات  و  جلسات  نيز  روز  دومين  در  است.  شده 
و  ايران  بازرگانى  اتاق  ميزبانى  به  ايتاليايى  و  ايرانى  مقامات 

ايتاليا برگزار شد
هيئت هاى  حضور  از  هدف  كه  سوال  اين  به  پاسخ  در  وى 
سرمايه  يا  است  ايران  به  محصولات  فروش  ايتاليا،  تجارى 
گذارى مشترك و دوجانبه، اذعان داشت: در مذاكرات انجام 
شده، مقامات ايرانى به صراحت اعلام كرده اند كه صرفِ 
گذارى  سرمايه  چارچوب  از  ايران  به  آلات  ماشين  فروش 
مشترك خارج است و به همين دليل طرف ايتاليايى بايد در 
زمينه تأمين منابع مالى و يافتن راه حل هاى مناسب براى 

مشكلات نقل و انتقال پول به طرف ايرانى كمك كند.
يك  عنوان  به  نساجى  صنايع  انجمن  افزود:  زاده  رئيس 
روابط  كننده  تسهيل  و  كننده  هماهنگ  كارفرمايى،  تشكل 
داخلى و خارجى اعضاست و انعكاس مسائل و مشكلات آنان 
و ارائه راهكارهاى رفع مشكلات از مهم ترين وظايف انجمن 
نساجى  صنايع  انجمن  زمينه  همين  در  مى شود  محسوب 
توسعه روزافزون روابط بين الملل و انتقال فناورى هاى جديد 
طور  به  آموزشى  دوره هاى  برگزارى  طريق  از  را  اعضا  به 

جدى دنبال مى كند.
خانم  حضور  با  نامه اى  تفاهم  انعقاد  به  اشاره  ضمن  وى 
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توسعه صادرات، نيازمند نوسازی در صنعت استقلب رم در تهران می تپد
محمود زينى عضو هيات مديره انجمن صنايع نساجى ايران 
در گفتگو با نساجى نيوز، در ارتباط با كيفيت برگزارى اين دوره 
نمايشگاه ايتما در ميلان گفت: اين نمايشگاه ها از استاندارد هاى 
گذشته  سال  از  مطلوب تر  سال  هر  طبيعتا  و  برخوردارند  خاصى 
برگزار مى شوند. بطور كلى در اين دوره نوآورى ها بسيار زياد بود 
و بخصوص در بخش چاپ و تكميل، توليد بطور كلى تغيير كرده 
است. بطور مثال چاپ فلت از دور خارج شده است و چاپ ديجيتال 
كه پيش از اين آزمايشگاهى و با مقدار توليد كم بود جاى آن را 
گرفته است و در حال حاضر به صورت انبوه توليد مى شود. تمام 

تمركز چاپ و تكميل در اين دوره ايتما روى چاپ ديجيتال بود.
وى افزود تكنولوژى موجود در دنيا و آنچه كه در نمايشگاه ايتما به 
نمايش گذاشته شده بود به هيچ عنوان قابل مقايسه با تكنولوژى 
بسيار  را  ما  كشور  تحريم ها  متاسفانه  نيست.  ما  كشور  در  موجود 
عقب مانده كرده است و ماشين آلات و توليدات ما به روز نيستند 
و بايد براى افزايش و توسعه صادرات در صنايع خود و بخصوص 
در صنعت نساجى نوسازى انجام دهيم. عضو هيئت مديره انجمن 
صنايع نساجى، دوران پسا تحريم را براى سرمايه گذارى مناسب 
دانست و گفت: سرمايه گذارى همواره با حضور سيستم بانكى انجام 
مى شود و سيستم بانكى هم كه خود در كشور ما به مانند يك بنگاه 
اقتصادى عمل مى كند و داراى مشكلات اساسى است و طبيعتا 
چنين سيستمى نميتواند مشكلات توليدكنندگان را بر طرف نمايد. 
بنابراين خود دولت بايد وارد عمل شود و براى صنايع وام بگيرد و 
بخشى از بازپرداخت آن را خود دولت انجام دهد تا نقدينگى به 
شركت ها سرازير شود و در كنار آن قوانين مالياتى و تامين اجتماعى 

نيز اصلاح شود. وى در ارتباط با جذب سرمايه گذاران خارجى نيز 
گفت: با توجه به ارتباطاتى كه شركت ما با سرمايه گذاران خارجى 
دارد اطلاع داريم كه آنها به علت عدم ثبات و نا اطمينانى اقتصادى 
موجود در كشور، حاضر به سرمايه گذارى در توليد نيستند و تنها 
كشور ما را يك بازار جذاب براى فروش كالاى نهايى خود مى دانند. 
به هر حال سرمايه گذار همواره مى خواهد از بازگشت سرمايه خود 

اطمينان كامل داشته باشد.
محمود زينى مديرعامل لايكو در پايان گفت: خوشبختانه در حال 
حاضر وزارت صنعت و معدن و تجارت لااقل به ظاهر اقداماتى را 

در جهت رشد توليد و افزايش صادرات انجام داده است
با  ما  كشور  در  صنايع  صاحبان  كه  واقعيت  اين  به  اشاره  با  وى 
كمى حمايت مى توانند در دنيا حرف هاى زيادى براى گفتن داشته 
باشند گفت: دولت بايد به كمك اين صنعت كه يكى از قديمى ترين 
صنايع كشور است و بالاترين ميزان اشتغالزايى را با كمترين سرمايه 

گذارى دارد بيايد.
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خبر

دوران كاهش قيمت نفت، ما مى توانيم با فراهم كردن شرايط، 
از منابع خارجى براى سرمايه گذارى استفاده كنيم. به عنوان 
با  متقابل  ارتباط  كه  زمانى  ماشين آلات،  با  ارتباط  در  مثال: 
كشورهاى خارجى برقرار شود مى توان براى تهيه ماشين آلات 

از آنها خريدهاى مدت دار انجام داد.
عضـو هيئـت مديره انجمـن صنايع نسـاجى ايـران در ارتباط 
بـا جهـت گيـرى صنعـت نسـاجى در ايـران گفت: متاسـفانه 
صنعـت نسـاجى ايران با توجه به مشـكلات موجـود، در حال 
در جـا زدن اسـت. يكـى از بزرگترين مشـكلاتى كـه در حال 
حاضر كشـور ما با آن مواجه اسـت، مسـاله اشـتغال اسـت و 
ايـن اشـتغال بـا كمتريـن ميـزان سـرمايه گـذارى در صنعت 
نسـاجى قابـل دسـتيابى اسـت. از طرفى هم كالاى نسـاجى 

جـزو نيازهاى اساسـى جامعه اسـت. 
مهنـدس شـهلايى به مسـئله قاچاق نيز اشـاره كـرد و گفت: 
طبـق آمـار گمـرك كشـور 5/5 ميليـون دلار كالا از تركيـه 
وارد كشـور شـده اسـت. در حاليكه آمار تركيه نشـان مى دهد 
كـه 600 ميليـون دلار كالا بـه ايـران صـادر كرده اسـت كه 
اختـلاف اين دو عـدد ورود حجم وسـيعى از كالاى قاچاق به 
كشـور را نشـان مى دهـد. برخورد بـا قاچاقچيان كار سـختى 
نيسـت. امـا منابـع عظيـم مالـى كـه آنهـا در اختيـار دارند به 
آنهـا قـدرت عمـل داده اسـت. اخيـرا سيسـتم GS1 بـراى 
مبـارزه بـا ورود كالاى قاچـاق طراحـى شـده اسـت، امـا آن 
هـم راه دور زدن دارد. بـه عنوان مثال: از هم اكنون بسـيارى 
از ايـن كالا ها براى فروش، به دسـت فروشـان سـپرده شـده 

اسـت كـه ايـن شـرايط را بدتـر مى كنـد زيـرا دسـت فروش 
حتـى ماليـات و بيمـه هـم پرداخت نمـى كند.

وى در ارتبـاط بـا نوآورى هـاى بـه نمايـش گذاشـته شـده 
نمايشـگاه ايتمـا گفـت: در حـال حاضـر بزرگتريـن دسـتاورد 
در صنايـع ايـن اسـت كه مى تـوان با يـك مانيتـور كامپيوتر 

همـه دسـتورات لازم را بـه ماشـين آلات داد. 
امـا امسـال عـلاوه بـر اينكـه تلاش شـده بـود ميـزان توليد 
افزايـش يابـد، سيسـتمهايى ايجاد شـده بـود كـه نزديك به 
30 درصـد اسـتفاده از انـرژى را كاهـش مـى داد و در جهـت 
حفـظ محيـط زيسـت بـود. بـه عنـوان مثـال در رنگـرزى 
سيسـتمى ايجـاد شـده بـود كـه بـه آب نيـاز نداشـت. بطور 
كلـى نوآورى هـا در جهـت حفـظ انـرژى و محيـط زيسـت 

انجـام شـده بود.
وى در پايان از دولتمردان خواست كه تصميمات خود را بر 
اساس واقعيت هاى اجتماعى بگيرند. زمانى كه در اين كشور 
اين تعداد بيكار وجود دارد، حمايت از صنعت خودرو نوعى خود 
زنى محسوب ميشود. هرچند در ظاهر شايد رشد صنعت را بالا 

برد اما براى اشتغال مفيد نيست. 
شهلايى در ادامه به نساجى نيوز گفت: پيشنهاد بنده اين است 
كه به بعضى از صنايع مثل صنعت نساجى كه طبق گفته وزير 
است  اشتغالزا  هم  و  است  نياز  مورد  صنعت  اين  كالاى  هم 
و هم نياز به سرمايه كمى دارد توجه ويژه شود. مى توان با 
اين  در  وسيع  صادرات  به  حتى  صنعت  اين  از  حمايت  كمى 

حوزه فكر كرد.
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رييس اتحاديه بنكداران پارچه از كاهش چشمگير قاچاق 
ميزان  پوشاك،  قاچاق  گفت:  و  داد  خبر  كشور  به  پارچه 

مصرف پارچه هاى داخلى را بسياركاهش داده است.
رييس اتحاديه بنكداران پارچه از كاهش چشمگير قاچاق 
ميزان  پوشاك،  قاچاق  گفت:  و  داد  خبر  كشور  به  پارچه 
مصرف پارچه هاى داخلى را بسياركاهش داده است. امير 
قديمى نژاد در گفت و گو با خبرنگار ايسنا، گفت: موضوع 
مشكل  با  را  همه  كه  است  پوشاك  قاچاق  بحث  ما  مهم 
مواجه كرده و حوزه نساجى كشور را زير سوال برده است. 
وى با بيان اينكه با توجه به قاچاق پوشاك ميزان مصرف 
از  برخى  افزود:  است،  يافته  كاهش  داخلى  پارچه هاى 
در  اين  و  شود  تبديل  پوشاك  به  بايد  داخلى  پارچه هاى 
كه  است  طبيعى  پوشاك،  قاچاق  دليل  به  كه  است  حالى 

ميزان مصرف پارچه نيز كاهش يابد.
در  پارچه  فروش  و  خريد  بازار  اينكه  بيان  با  نژاد  قديمى 
حوزه  در  گمركى  تعرفه  كرد:  تاكيد  مى برد،  سر  به  ركود 
ورود  به  اقدام  كسى  بنابراين  است؛  معقول  كاملا  پارچه 
مواجه  خطر  با  را  خود  سرمايه  و  نكرده  پارچه  غيرقانونى 
البته  كرد:  بيان  پارچه  بنكداران  اتحاديه  رييس  كند.  نمى 
بعضى از مرزنشينان، وارداتى از كشور عراق يا تركيه دارند 

كه بيشتر براى مصرف داخلى خودشان است.
از  پارچه  واردات  بيشتر  كرد:  اظهار  همچنين  نژاد  قديمى 
از  نيز  كمى  ميزان  به  و  مى گيرد  صورت  تركيه  و  چين 

كشورهاى هندوستان و پاكستان واردات انجام مى شود.

وزارت صنعت و رئيس اتحاديه چرم ايتاليا در زمينه چرم و 
كفش، وجود چنين قراردادهايى را براى توسعه صنعت كشور 
مفيد ارزيابى كرد و گفت: از مهم ترين محورهاى همكارى 
مى توان  رسيده  طرفين  امضاى  به  نامه  تفاهم  اين  در  كه 
انسانى  نيروى  تخصصى  و  آموزشى  دوره هاى  برگزارى  به 
مديريت،  و  المللى  بين  بازاريابى  توليد،  طراحى،  زمينه  در 
مدرنيزاسيون ماشين آلات و تجهيزات دباغى و توليد چرم و 
مصنوعات چرمى، انتقال فناورى هاى جديد، مدرن سازى و 
تجهيز مركز تحقيقات تكنولوژى در زمينه چرم و مصنوعات 
گفت  اين  ديگر  بخش  در  زاده  رئيس  كرد.  اشاره  چرمى 
وگو، بانك ها در دوران پسابرجام را يكى از عوامل موثر در 
كشورها  ساير  و  ايران  اقتصادى  و  تجارى  روابط  گسترش 
دانست و گفت: تا زمانى كه سايه تحريم از سيستم بانكى 
از  خاصى  دستاورد  انتظار  توان  نمى  نشود،  برداشته  كشور 
حضور هيئت هاى تجارى و اقتصادى كشورهاى مختلف به 

ايران داشت.
دبيركل انجمن صنايع نساجى ايران در پايان ابراز اميدوارى 
اقتصاد  براى  روشنى  بسيار  آينده  برجام،  تحقق  با  كه  نمود 
ايران شكل بگيرد البته سرعت تحولات منطقه به اندازه اى 
سريع و ناگهانى است كه بسيارى از مسائل قابل پيش بينى 
نيستند. وجود گروهك تروريستى داعش كه نه تنها امنيت 
خاورميانه بلكه تمام دنيا را به مخاطره انداخته، امكان پيش 
بينى بسيارى از معادلات اقتصادى را با دشوارى روبرو كرده 
گروهك،  اين  حذف  با  تر  سريع  چه  هر  اميدوارم  كه  است 
اقتصادى،  روابط  توسعه  و  شود  برقرار  دنيا  در  كامل  امنيت 
پايدارتر  و  تر  جدى  شكل  كشورها  ميان  تجارى  و  صنعتى 

به خود بگيرد.

قلب رم در تهران می تپد
ادامه از صفحه 1

اهم مذاكرات نشست هيات مديره 
نشست شماره 883 هيات مديره مورخ 94/08/18 در محل 
ساختمان شماره دو انجمن تشكيل و موارد زير مورد بحث و 

بررسي قرار گرفت: 
1- پس از توضيحات آقاى رئيس زاده در مورد اصلاحيه دوم مورخ 
94/08/10 هيات وزيران موضوع آيين نامه اجرايى ماده 20 قانون 
رفع موانع توليد رقابت پذير، مقرر شد تا موضوعات و نكاتى كه تفاسير 
مختلفى دارند دقيقا از مقامات ذيربط خواسته شود تا نظر قطعى خود 
را در اين موارد اظهار نمايند مخصوصا ذكر چهار بانك خصوصى 

(صادرات، رفاه، ملت و تجارت) در شمول آيين نامه مذكور.
محمدى  دكتر  آقاى  با  حضورى  ملاقات  جلسه  در  شد  مقرر   -2
درخصوص مسائل مالياتى ضمن جمع آورى نقطه نظرات اعضا با ذكر 
مصاديق، در اين جلسه حداكثر سه نفر از اعضا شركت فرمايند. اين 
جلسه قرار است در روز سه شنبه 94/08/19 در دفتر آقاى محمدى 

برگزار گردد.
3- پيشنهاد شد تا بانك ها به جاى دريافت پيش فاكتورهاى صورى 
ارائه  و  توليدكننده  براى  دارايى  وزارت  در  مشكل  توليد  بعضا  كه 
دهندگان اين پيش فاكتورها خواهد شد، از قراردادهايى مثل جعاله، 
قرارداد سلف، خريد دين و... كه نيازى به پيش فاكتور نمى باشد، 

استفاده كنند.
در  گفتند  يزد)  استان  (انجمن  عبدالهى منش  جواد  سيد  آقاى   -4
استان يزد حدود 5000 واحد نساجى در اندازه هاى مختلف داريم، در 
صورت با هم بودن صداى واحد ما به فرياد تبديل خواهد شد. تقاضاى 

تاسيس سريع فدراسيون داشتند.
5- در پايان پس از بحث و تبادل نظر فراوان مقرر شد با توجه به 
قدمت 54 ساله انجمن و زحمات فراوان اعضاى آن در طول ساليان 
سال، كماكان با محوريت انجمن و وفق ضوابط و مقررات نسبت به 
جلب مشاركت ساير انجمن هاى همگن با دعوت از آنان در جلسات 
هيات مديره حسب موضوع اقدام لازم به عمل آمده و همزمان نيز 
مسير قانونى كار براى ايجاد چتر سراسرى صنايع نساجى و پوشاك با 

حفظ شخصيت حقوقى مستقل فعلى انجمن طى شود.

غائبين آقايان
مهندس عباس مقصودى، مهندس محمدجعفر شهلايى، مهندس 

شروين بادامچى

انجمن  محترم  اعضای  اطلاع  به  بدينوسيله 
جديد  ويرايش  که  می رساند  نساجی  صنايع 
شده  منتشر  انجمن  اعضای  با  آشنايی  کتاب 
است، علاقمندان می توانند جهت تهيه کتاب با 

دبيرخانه انجمن تماس حاصل فرمايند.

 کاهش چشمگير مصرف پارچه به دليل 
ورود پوشاک قاچاق
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خبر

خسرو عبقرى مدير حقوقى اتاق تهران جزئيات حل منازعات 
بازرگانى در مركز داورى اتاق تهران را تشريح كرد.

مدير امور حقوقى اتاق بازرگانى، صنايع، معادن و كشاورزى 
است  آماده  تهران  اتاق  داورى  مركز  كه  كرد  اعلام  تهران 
و  قراردادها  در  اقتصادى  فعالان  احتمالى  اختلافات  به  تا 

شراكت هاى داخلى و خارجى رسيدگى كند.
مركز  از  كه  تهران  اتاق  داورى  مركز  گفت:  عبقرى  خسرو 
كه  است  قانونى  نهادى  دارد،  نمايندگى  ايران  اتاق  داورى 

صلاحيت رسيدگى به پرونده هاى اقتصادى را دارد.
وى ادامه داد: فعالان اقتصادى مى توانند براى حل اختلافات 
قوه  و  دادسراها  در  دادرسى  سيستم  وارد  آنكه  بدون  خود 
مسائل  فصل  و  حل  و  كنند  مراجعه  اتاق  به  شوند،  قضاييه 
مرتبط با فعاليت اقتصادى را در مرجعى تخصصى دنبال كنند. 
حكم صادر شده از سوى مركز داورى اتاق طبق قانون لازم 

الاجراست و ديگر نياز به تاييد در مراجع ديگر قضايى ندارد.
مدير امور حقوقى اتاق تهران تاكيد كرد: در حال حاضر قوه 
اعلام  طبق  است.  مواجه  پرونده  از  انبوهى  حجم  با  قضاييه 
قضا  دستگاه  در  پرونده  ميليون   7 از  بيش  قوه  اين  مقامات 
در  پرونده  تشكيل  با  دليل  همين  به  است.  بررسى  حال  در 
اين دستگاه، زمان زياد و هزينه بالايى صرف مى شود. براى 
گريز از اين پيچيدگى ها به فعالان اقتصادى توصيه مى شود 
كه اختلافات خود را وارد چرخه دادرسى در دستگاه قضا نكنند 
و آن را در مركز داورى اتاق كه از تخصص كافى و جايگاه 

قانونى براى حل و فصل مسائل برخوردار است، دنبال كنند.
وى افزود: حداكثر زمان رسيدگى به پرونده در مركز داورى 
مگر  است  ماه  راى 3  صدور  تا  پرونده  تشكيل  زمان  از  اتاق 
در موارد خاص كه داور در همان ابتدا به دليل شرايط پيچيده 
پرونده احساس كند كه نياز به تمديد زمان وجود دارد و در اين 

صورت اين موضوع را به اطلاع خواهد رساند.
خسرو عبقرى گفت: تاكنون هيچ موردى از داورى هاى اتاق 

تهران نبوده كه راى نهايى آن مورد تاييد دستگاه قضا قرار 
نگرفته باشد.

تاييد  به  نياز  بدون  اتاق  داورى  مركز  راى  داد:  ادامه  وى 
مى گيرد  قرار  اجرا  مسير  در  و  است  نهايى  قضا،  دستگاه 
مگر آن كه يكى از طرفين دعوا بعد از صدور راى تقاضاى 
تجديدنظرخواهى به مراجع قضايى ارائه دهد. در مواردى كه 
تاكنون داشته ايم همه آراى صادر شده در مركز داورى اتاق 
تهران به تاييد مراجع قضايى رسيده و حتى يك مورد پيش 

نيامده است كه راى دچار تغيير شود.
فعالان  كرد:  توصيه  چنين  تهران  اتاق  حقوقى  امور  مدير 
اقتصادى در حين تنظيم قرارداد براى همكارى اقتصادى در 
يك ماده مستقل ذكر كنند كه در صورت بروز اختلاف، مركز 
داورى اتاق را به عنوان داور به رسميت مى شناسند. حتى اگر 
چنين موردى در قرارداد ذكر نشود در صورت توافق طرفين 
در  موضوع  كه  دارد  وجود  امكان  اين  دعوا،  طرح  زمان  در 
اكيد  توصيه  اما  بگيرد  قرار  بررسى  مورد  اتاق  داورى  مركز 
اين است كه در قرارداد اين موضوع ذكر شود. اين موضوع 
در قرارداد به شركاى خارجى هم مى تواند ذكر شود و مركز 
داورى اتاق صلاحيت رسيدگى به اختلافات بازرگانى داخلى 

و خارجى را دارد.

مرکز داوری اتاق تهران آماده حل اختلافات فعالان اقتصادی

منطقه  (ايسنا)  ايران  دانشجويان  خبرگزارى  خبرنگار  گزارش  به 
اصفهان، شامگاه چهارشنبه از صادركنندگان نمونه استان اصفهان 
مسوولان  حضور  با  اصفهان  استان  ملى  نمونه  صادركنندگان  و 

كشورى و استانى تقدير و تجليل شد.
صادركنندگان نمونه ملى استان اصفهان: زر پليمر، گلنور، ايران 
گلاب مرغوب، فولاد مباركه، مجتمع نساجى آسايش كاشان، ميعاد 

سپهر ادمان.
صادركنندگان نمونه استان اصفهان در بخش نساجى:شركت هاى 
تمدن فرش كاشان، نگين اطمينان مشهد، گلرنگ فرش بيدگل، 

نگين مشهد هلال بودند.
 نساجى هديه البرز مشهد كاشان، فرش نسترن گل بيدگل نيز جزو 

صادركنندگان قابل تقدير استان در بخش نساجى بودند.

 صادرکنندگان نمونه استان اصفهان 
تجليل شدند

 مدير حقوقى اتاق تهران اعلام كرد

وزير صنعت اعلام كرد:مشكلاتى در بخش ماليات و بيمه در 
به  را  نامه هايى  خصوص  اين  در  كه  است  صنعتى  واحدهاى 

وزارت اقتصاد ارسال كرديم كه اين مشكلات مرتفع شود.
محدوديت  دليل  به  سال 89  از  گفت:  زاده  نعمت  محمدرضا 
اتخاذ  با  اما  گرفت  صورت  صادراتى  جايزه  توقف  بودجه 
تسهيلاتى  صادركنندگان  براى  تا  هستيم  درصدد  تدابيرى 

ارزان تر از بانك ها براى آنها فراهم كنيم.
واحدهاى  دغدغه  همواره  اشتغال  ايجاد  گفت:  زاده  نعمت 
پشت  كه  سختى  شرايط  با  دارم  يقين  من  و  است  صنعتى 
سر گذاشتم، بتوانم با حمايت دولت فضاى جديدى براى كار 

فراهم كنم.
وجود  عليرغم  گفت:  ادامه  در  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزير 
صنعتى  واحدهاى  از  بسيارى  كه  بوديم  شاهد  ما  تحريم ها 

موانع را از پيش روى خود برداشته اند.
واحدهاى  در  بيمه  و  ماليات  بخش  در  مشكلاتى  افزود:  وى 
صنعتى است كه در اين خصوص نامه هايى را به وزارت اقتصاد 

و دارايى ارسال كرديم كه اين مشكلات مرتفع شود.
دولت  مالى  منابع  اظهارداشت:  مطلب  اين  توضيح  در  وى 
محدود بوده به طورى كه در سال جارى از همين ماليات ها و 
ارزش افزوده ها براى اجراى طرح هاى عمرانى كشور 7 درصد 

بيشتر برداشته شده است.

وى در ادامه به واحدهاى صنعتى توصيه كرد كه در بازارهاى 
هدف صادراتى خود فعاليت بيشترى داشته باشند.

با  بتوانند  بايد  صنعتى  واحدهاى  شد:  يادآور  زاده  نعمت 
انجمن ها و تشكل هاى تخصصى و صنفى خود تعامل كرده و 

خواسته هاى خود را به آنان بيان دارند.
خصوصى  بخش  در  سرمايه  افزايش  گفت:  همچنين  وى 
نياز به حمايت دولت داشته و دولت براى سرمايه مورد نياز، 
دولت  رويه  نهايت  در  و  است  جديد  طرح هاى  ارائه  درصدد 
اين است كه فضاى كسب و كار را براى تلاشگران صنعتى 

آماده تر كند. 

 نامه نگاری نعمت زاده با وزارت اقتصاد برای رفع مشکلات مالياتی صنعتگران 

ستارگان فروش چه می کنند؟
جمعه ششم آذر ماه هتل سراى عامرى ها در محله خانه هاى تاريخى 
كاشان ميزبان سمينار آموزشى " ستارگان فروش چه مى كنند " بود 
كه با همكارى مركز تحقيقات فرش ماشينى دانشگاه آزاد اسلامى 

كاشان و كلينيك مديران آريا برگزار مى شد.
دراين سميناره يكروزه كه با سخنرانى مقدماتى و خير مقدم دكتر 
ترفندهاى  و  بازاريابى  اصول  خصوص  در  شد  آغاز  ديارى  منصور 
فروش حرفه اى و نيز معجزه ديجيتال ماركتينگ و فروش رويايى 
بحث و تبادل نظر شد. به گزارش نساجى نيوز دكترمنصور ديارى 
در سخنان كوتاه خود، ضمن خير مقدم به حاضرين در اين سمينار 
به برگزارى سومين همايش ملى صنعت فرش ماشينى در دوازدهم 
اسفند ماه اشاره نمود و از صاحبان صنايع و مديران واحدهاى فرش 
ماشينى خواست تا در همايش امسال مشاركت و حضور موثر ترى 
داشته باشند. دكتر محمود آسياچى بعنوان سخنران اول اين سمينار 
با اشاره به سختى ها و پيچيدگى هاى بازار در دوران پساتحريم به 
بازاريابى  واحدهاى  از  و  نمود  اشاره  مشترى  توقعات  و  انتظارات 
آفرينى و ايجاد ارزش افزوده براى  شركت ها خواست تا با ارزش 
مشتريان نظر آنها را جلب نمايند، وى با طرح اين سوال كه چرا 
مشترى بايد از ما خريد كند ؟ به تفكيك بازار پرداخت و از مديران 
خواست تا به مشتريان وفادارخود توجه ويژه داشته باشند و با سرمايه 
گذارى هاى خود به رشد ايشان كمك كنند تا در نهايت بازار خودشان 
نيز توسعه يابد و در ادامه به ارائه مطالب مفيدى در خصوص بازاريابى 
و آميخته بازاريابى پرداختند در بخش دوم اين برنامه مهندس محمد 
عنايتى بيدگلى به طرح موضوع بازاريابى ديجيتال پرداخت و با اشاره 
به تعاريف بازاريابى الكترونيكى و ديجيتال ماركتينگ به تفاوت هاى 
ميان بازاريابى سنتى و بازاريابى ديجيتال پرداخت. مهندس عنايت 
با ارائه توضيحات مبسوط در خصوص بازاريابى شركت هاى موفق 
بين المللى در اين حوزه، توجه مديران را به اهميت سرمايه گذارى 

بر روى بازاريابى ديجيتال در عصر حاضر جلب نمود.

گزارش نساجى نيوز از سمينار آموزشى در شهر كاشان
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بولتن خبری انجمن صنايع نساجی ايران 

طرح و اجرا: فاطمه قياسوند

تلفن: ٢٦٢٠٠١٩٦- ٢٦٢٠٠٣٧٢- ٢٦٢٠٠٢٩٤

فکس: ٢٦٢٠٦٩٠٢ - ٢٦٢٠٦٩٠٥

کدپستی: ١٩١٥٦٥٤٧٧٥ 

عضو جديد

شركت نگين فرش قطب
مديرعامل: محمود نبى راوندى
سابقه فعاليت شركت: 8 سال

محل كارخانه: كاشان
زمينه فعاليت: فرش ماشينى

عضويت  ايران  نساجي  صنايع  انجمـن 
شركت نگين فرش قطب را به مديران آن واحـد 

به ويژه جناب  آقاى محمود نبى راوندى خوش آمد عرض نموده و موفقيت 
روزافزون ايشان و شركت نگين فرش قطب را آرزومند است. 

چرم ايران و  ايتاليا تفاهم نامه همکاری امضا کردند

تور نمايشگاهی 
هايم تکستايل و دوموتکس ۲۰۱۶

برای کسب اطلاعات بيشتر با شماره تلفن 
۸۸۷۳۲۱۹۱ - داخلی ۱۴۶ 

خانم حسينی تماس حاصل فرماييد

تسليت

جناب آقای مهندس  خسروتاج
قائم مقام محترم وزير صنعت، معدن و تجارت

مصيبت وارده را خدمت حضرتعالى و ساير بازماندگان مصيبت 
ديده تسليت عرض نموده از درگاه ايزد متعال براى آن مرحومه 
صبر  محترم  خانواده  و  جنابعالى  براى  و  الهى  رحمت  و  غفران 

جميل و اجر جزيل آرزومنديم.

انجمن صنايع نساجى ايران 

صنايع چرم ايران و چرم ايتاليا (آسوماك) در حاشيه همايش تجارى 
ايران و ايتاليا و با حضور وزير صنعت معدن و تجارت ايران و معاون 
وزير توسعه اقتصادى ايتاليا تفاهم نامه همكارى امضا كردند. مسعود 
بنابيان رئيس هيات مديره اتحاديه توليدكنندگان و صادركنندگان 
چرم استان آذربايجان شرقى و على حسن زاده دلير رئيس انجمن 
صنايع چرم و گلنار نصرالهى مدير كل نساجى و چرم وزارت صنعت، 
رئيس  بوكا»  «گابريلا  و  ايران  از  نمايندگى  به  تجارت  و  معدن 
تجارت  آژانس  رئيس  دومونتى»  و «ريكاردو  ايتاليا  چرم  اتحاديه 

به نمايندگى از دولت ايتاليا تفاهم نامه هاى مشترك امضا كردند.
«مهرو رهبرى» دبير انجمن صنايع چرم ايران در اين زمينه گفت: 
آموزش نيروى انسانى در زمينه هاى طراحى، توليد، بازاريابى بين 
المللى و مديريت، ارتقا و مدرنيزه كردن ماشين آلات و تجهيزات 
دباغى و توليد چرم و مصنوعات چرمى، انتقال فناورى هاى جديد، 
چرم  زمينه  در  تكنولوژى  تحقيقات  مركز  تجهيز  و  سازى  مدرن 
آينده  همكارى هاى  محورهاى  عمده ترين  چرمى،  مصنوعات  و 
در  انجمن  اين  گفت:  بود.وى  خواهد  چرم  صنعت  در  كشور   2
راستاى سياست هاى كلى بخش صنعت، ابلاغ شده توسط رهبر 
معظم انقلاب مبنى بر گسترش بخش مديريت غيردولتى، ارتقاء 
فناورى پيشرفته از طريق تعامل با مراكز علمى و صنعتى جهان 
در  را  خود  فعاليت هاى  تخصصى،  تشكل هاى  نقش  افزايش  و 
پى  جدى  و  گسترده  طور  به  مقاومتى  اقتصاد  اصول  چارچوب 

ايتاليا،  و  ايران  تجارى  همايش  ايرنا،  گزارش  گرفت.به  خواهد 
حضور  با  تهران  ميلاد  برج  همايش هاى  محل  در  امروز  صبح 
هيات 360 نفره اقتصادى ايتاليا متشكل از مقام هاى اقتصادى، 
نامه  توافق  چهار  همايش،  اين  شد.در  برگزار  بازرگانان  و  تجار 
دو  بين  تجارى  و  گردشگرى  مختلف  بخش هاى  در  همكارى 
كشور به امضا رسيد كه سند همكارى در زمينه صنعت چرم، از 
اين جمله است.قرار است در سفر دو روزه هيات اقتصادى ايتاليا 
به تهران، ديدارهاى مختلفى با تجار و بازرگانان بخش خصوصى 
براى توسعه مناسبات تجارى انجام شود. هم زمان با امضاى اين 
تفاهم نامه، دومين نمايشگاه بين المللى صنعت چرم، كيف، كفش 
و صنايع وابسته در حال برگزارى است.در اين نمايشگاه، علاوه بر 
توليد كنندگان داخلى، شركت ها و توليدكنندگان برخى كشورها، 
از جمله شركت هايى از كشورهاى ايتاليا، تركيه، چين، هند، آلمان 
و فرانسه حضور و مشاركت داشته و جديدترين توليدهاى صنعت 

چرم و صنايع مرتبط با اين صنعت را به نمايش گذاشته اند.
ها،  كارخانه  توانمندى هاى  و  ظرفيت ها  دستاوردها،  معرفى 
شركت ها و كارگاه هاى داخلى، توسعه صادرات و يافتن بازارهاى 
چرم  صنعت  توانمندى هاى  و  پتانسيل ها  ارائه  صادراتى،  جديد 
و  فنى  علمى،  دستاوردهاى  و  تحولات  آخرين  نمايش  و  كشور 
صنعتى داخلى و خارجى اين حوزه، از مهمترين اهداف برگزارى 

اين نمايشگاه است. 

انجمن صنايع نساجی ايران
با همکاری آژانس آيتو

  WTiN :منبع 
 ترجمه: مهندس حميده تشكرى شاد

اخبار جهانکاهش توليد پنبه ترکيه 

به گزارش دفتر مطالعات آمارى و راهبردى انجمن صنايع نساجى 
خانه  انجمن  رئيس  گفته  به   WTiN نشريه  از  نقل  به  و  ايران 
از  كه  كشور  اين  پنبه  خروجى  تركيه،  نساجى  صنعت  و  تجارت 

پنبه هاى با كيفيت در جهان مى باشد، در حال كاهش است. 
به گفته وى توليدات پنبه تركيه داراى بالاترين كيفيت در جهان 
بوده و اين كشور در نظر دارد توليدات پنبه خود را تا سال 2023 

به بالاتر از 4 ميليون تن افزايش دهد. 
وى افزود حجم توليد پنبه در 15 سال گذشته به شدت كاهش 
يافته و اين امر تأثير منفى را بر روى توليدات منسوجات خانگى 

داشته است. 
توليد پنبه تركيه در سال 2002 برابر با 850000 تن بوده كه در 
سال 2012 به 550000 تن كاهش يافته است. اين در حاليست 

كه ميزان نياز پنبه تركيه حدود 1/7 ميليون تن است. 
سطح زمين زيركشت پنبه تركيه تقريبا 50 درصد بيش از دهه 

گذشته كاهش يافته است. 
زمينهاى  آبيارى  شرايط  و  حجم  نظر  از  تركيه  اينكه  وجود  با 
زيركشت پنبه از استراليا پيشى گرفته است اما ميزان بهره ورى 

آن از زمينهاى زير كشت كمتر از استرالياست. 

براى  كشور  اين  كشاورزى  جهاد  وزارت  كه  يارانه هايى  وجود  با 
توليدكننده هاى پنبه در نظر گرفته است و همچنين موفقيتهايى 
كه توليدكنندگان پس از دريافت آن به دست آورده اند اما درحالت 

كلى توليدات پنبه اين كشور كاهش يافته است. 
توليد  گفت  تركيه  نساجى  صنعت  و  تجارت  خانه  انجمن  رئيس 
كنندگان بايد به طور محلى توليدات را هم از لحاظ كيفى و هم 

از لحاظ كمى افزايش دهند. 
توليدات  بايد  تقاضا  افزايش  به  توجه  با  تركيه  كه  داد  ادامه  وى 
پنبه خود را در ميان مدت به 2 ميليون تن و در سال 2023 به 4 

ميليون تن افزايش دهد. 
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